
seva acciò a favor de la llengua, la cultura o la 
nació catalana". 

El Jurat d'aquest tercer guardò ha estât intégrât 
per Isabel Alcalde, Josep Maria Farnés, Joan 
Garriga, Anna M. Jansana, Jaunne Profitós, 
Francese Sala i Lluïsa Salvador i han valorat 
que l'Agrupació Excursionista de Granollers 
era mereixedora per ser "un autèntic bressol 
d'apassionats de la natura, el país, la seva cul-

David Bassa, presentador de l'acte, amb Caries Garda, 
Francese Sánchez i Alfons Garda de l'AEG, recollint el 

guardó que els Iliura Isabel Alcalde en nom del Jurat. Foto: 
Maure Luis 

Assemblea General Extraordinària 

El divendres 25 de juny es va celebrar una As-
semblea General Extraordinària, on es va apro-
var per unanimitat les dues propostes presen-
tados per la Junta de l'Agrupació. 

La primera proposta fou la modificació de di-
ferents articles dels Estatuts. Es tractava de 
clarificar de forma més específica la descripció 
que l'Agrupació és una entitat sense ànim de 
lucre, les dades del domicili social, modifica-
cions menors encarades a actualitzar les dades 
de contacte de l'Entitat i de les persones asso-
ciades, i modificació de l'elecció dels membres 
de la Junta Directiva de l'entitat, retornant a la 
durada de 4 anys. (aquest periodo havia estât 

13a Pira del Llìbre de Muntanya 

tura, les seves arrels i la seva llengua". 

L'acte va ser présentât pel periodista David Bas-
sa i el van recollir el president de l'Agrupació, 
Carles Garda, i els socis Alfons Garda i Fran-
cese Sánchez. L'acte va doure amb l'actuadó 
del grup musical d'Avui Cantem. 

Francese Sánchez 

Per tancar l'acte el grup "Avul Cantem" amenltza la cloenda 
amb cançons populars amb l'acompanyament de tots eis 

asslstents. Foto: Maure Luis 

Una nova edidó de la Fira ens ha fet tornar a 
Vic, on entre els dies 14 i 16 de novembre s'ha 
célébrât la 13a edidó de la Fira del Llibre de 
Muntanya seguint resquema de l'any anterior, 
al redós de la molt més antiga Fira de la Mun-
tanya de Vic, amb la presidència d'honor del re-
conegut historiador, Sr. Josep M® Solé Sabater. 

Si bé en els mesos prévis hi ha hagut desavi-
nences entre els promotors iniciáis de la Fira 
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ampliat a 6 anys per l'aprovadó de la Liei de 
l'Esport, període que ara no és exigible en tots 
els casos) 

La segona proposta aprovada fou l'adhesió a 
la Taula de Granollers pel Dret a Deddir, així 
mateix també s'adhereix a totes les campan-
yes que pugui portar a terme la Taula pel Dret a 
Deddir de Granollers que estiguin relacionados 
amb el seu Manifest. 

Aqüestes modificacions van estar enviados al 
Conseil Català de l'Esport, per la seva aprova-
ció. 
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(Associadó dels Amies dels Cingles del Colisa-
cabra) i els ajuntaments de l'Esquirol i Tavertet 
que li donaven suport a través del Servei de 
Promoció Económica del Collsacabra, al final 
s'ha pogut salvar la situació i desenvolupar-se 
amb normalitat. 

Mentre a l'Esquirol, Tavertet i Cantonigrós 
s'anaven desenvolupant algunes activitats cul-
turáis, esportivos i de lleure amb intenció de 
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